



ថតរូបដោយ ជាទ្រីកាហ្សាវ៉ាឡា នៅលើគេហទំព័រ អានសង្ហាហ្សូ។

សូមនិយាយជាមួយយើង! សូមទំនាក់ទំនងសេវាកម្មទូរស័ព្ទថ្មីរបស់យើងជាភាសាខ្មែរ សម្រាប់ព័ត៌មានស្តាន វេស ស៊ីអាចូ។

តើអ្នកនិយាយភាសាខ្មែរដែរឬទេ? សូមទូរស័ព្ទមកពួកយើង ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែមពីស្តាន វេស ស៊ីអាចូ ហើយប្រាប់យើងពីអ្វីដែលអ្នកយល់ឃើញ។ តាមរយៈខ្សែទូរស័ព្ទលេខ ២០៦-៤០០-៧៥១១។

ដើម្បីប្រើសេវាកម្មទូរស័ព្ទនេះ សូមធ្វើតាមជំហានទាំងនេះ:

- ១) ទូរស័ព្ទមកកាន់ ២០៦-៤០០-៧៥១១។
- ២) សូមស្តាប់ម៉េនុហ្ន ហើយចុចលេខ ៦ ដើម្បីបន្តជាភាសាខ្មែរ។
- ៣) សូមរង់ចាំសារលោកឡើង បន្ទាប់ប្រាប់ពួកយើងពីឈ្មោះ និងលេខទូរស័ព្ទរបស់អ្នក ព្រមទាំងសំណួរ ឬក៏មតិយោបល់ទាំងឡាយណាមួយ អំពីស្តាន វេស ស៊ី អាចូ។ អ្នកក៏អាចឲ្យយើងដឹងផងដែរ ពីថ្ងៃ និងពេលវេលាល្អ ដើម្បីឲ្យយើងទំនាក់ទំនងលោកអ្នកវិញ ដូច្នេះយើងអាចមានការសន្ទនាគ្នាបាន។
- ៤) នរណាម្នាក់ដែលនិយាយភាសាខ្មែរនឹងទូរស័ព្ទទៅកាន់អ្នកវិញ ដើម្បីនិយាយពីស្តាននោះ។ ពួកយើងទន្ទឹងរង់ចាំ ដើម្បីនិយាយជាមួយអ្នក!

សេវាកម្មទូរស័ព្ទថ្មីនេះ មានគោលបំណងឲ្យយើងអាចភ្ជាប់ជាមួយមនុស្សជាច្រើនថែមទៀត ស្តីអំពីស្តាន វេស ស៊ីអាចូ រួមបញ្ចូលទាំងអ្នកនិយាយភាសាផ្សេងៗជាច្រើនទៀត ដោយមិនសំដៅតែលើភាសាអង់គ្លេសទេ ដែលកំពុងរស់នៅ វេស ស៊ីអាចូ សោសជាក ជចថោន និងសង្កាត់ផ្សេងទៀត។

បន្ថែមលើភាសាអង់គ្លេស
យើងកំពុងទំនាក់ទំនងជាមួយប្រជាជនអំពីស្ថានភាពនោះជាភាសា
អេស្បាញ ចិន វៀតណាម ខ្មែរ អូរូម សូម៉ាលី និង ភាសាកូរ៉េ។
យើងចង់ឲ្យប្រាកដថា ភាសាទាំងនោះមិនមែនជារាំង
ក្នុងការទទួលព័ត៌មានសំខាន់នៃគម្រោងនោះទេ។
យើងរំពឹងដល់ការតបទាន់ពេលវេលារាល់ការទូរស័ព្ទទាំងអស់
ដែលយើងបានទទួល
ដែលជាវិធីមួយកំណត់នូវអ្វីដែលយើងកំពុងធ្វើជាអាទិភាព
ដោយការគោរព និងការប្រារព្ធភាពរស់រវើក
និងសហគមន៍ចម្រុះនៃទីក្រុងរបស់យើង



ថតរូបដោយ អាក់ស្យា ដេវ នៅលើគេហទំព័រ អាន់សង្ហាហ្សា។

យើងបានបង្កើតសេវាកម្មទូរស័ព្ទនេះ បន្ទាប់ពីការជជែកជាមួយសមាជិកសហគមន៍ក្នុងស្រុក
ដែលបានប្រាប់យើងថា ពេលខ្លះពួកគេចង់និយាយដោយផ្ទាល់ជាមួយមនុស្ស ជាជាងអានអ៊ីម៉ែល
ឬបណ្តាញផ្សព្វផ្សាយនានា។ ដើម្បីគាំទ្រគោលបំណងនេះ
យើងបានចាប់ដៃគ្នាជាមួយអ្នកបកប្រែភាសាផ្ទាល់មាត់ក្នុងស្រុក
និងការបកប្រែប្រកបដោយវិជ្ជាជីវៈសម្រាប់ការអភិវឌ្ឍន៍ ការបកប្រែ
និងថតសាររបស់សេវាកម្មទូរស័ព្ទដែលអ្នកនឹងបានឮ។

អ្នកមានជំនាញទាំងអស់នេះ ចេញពីសមាជិកសហគមន៍របស់ពួកគេ
និងជនជាតិដើមនៃភាសានីមួយៗ ដែលយើងបានជ្រើសរើស។ ចំនេះដឹង
និងជំនាញរបស់ពួកគេបានជួយយើងបង្កើតនូវធនធាន ដែលមានបំណងច្បាស់លាស់
សមស្របតាមវប្បធម៌ ទំរង់ដើម និងស្វ័យគមន៍ចំពោះអ្នកទូរស័ព្ទចូលទាំងឡាយណា
ដែលកំពុងស្វែងរកព័ត៌មានស្តីពីស្ថាន វេស ស៊ីអាចូ ទោះបីជាគេនិយាយភាសាណាក៏ដោយ។

ម្តងទៀត សូមទំនាក់ទំនង ខ្សែសារជាសំឡេងរបស់ស្ថាន វេស ស៊ីអាចូ គ្រប់ពេលវេលាតាមរយៈលេខ
២០៦-៤០០-៧៥១១។ សូមមេត្តាចែករំលែកព័ត៌មាននេះ ជាមួយនឹងមិត្តភក្តិ ក្រុមគ្រួសារ អ្នករួមការងារ
អ្នកទៅព្រះវិហារជាមួយគ្នា និងអ្នកជិតខាងទាំងអស់របស់អ្នក
ដែលប្រហែលជាចាប់អារម្មណ៍ជជែកជាមួយយើងជាភាសាខ្មែរ។

ពួកយើងរំពឹងដល់ការជួបជាមួយសមាជិកសហគមន៍បន្ថែមទៀតនៅក្នុងស៊ីអាចូ
ដែលនិយាយភាសាដទៃទៀតក្រៅពីភាសាអង់គ្លេស ហើយជំរុញគោលដៅរបស់យើង
ក្នុងការធ្វើឲ្យប្រាកដថា រាល់សំឡេងទាំងអស់ត្រូវបានឮ និងព័ត៌មានច្បាស់ និងទទួលបានគ្រប់គ្នា។
យើងនឹងបន្តស្វែងរកវិធីផ្សេងៗ ដើម្បីឲ្យសេវាកម្មនេះមានភាពរីកចំរើន និងពង្រីកទៅថ្ងៃអនាគត។

សូមអរគុណ។ មិត្តរបស់អ្នកពីនាយកដ្ឋានដឹកជញ្ជូនស៊ីអាចូ។

